
 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 15/07/2023 
 
Του: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου του Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Δαπάνες Υγείας Στρατιωτικών» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Για μια ακόμη φορά γίναμε αποδέκτες από την ΕΣΠΕΗΠ, μέσω εγγράφου της με Αρ. 
Πρωτ. 42/06 Ιουλ. 2023, ότι οι υποβληθείσες δαπάνες Υγειονομικής Περίθαλψης 
Στρατιωτικών δεν καταβάλλονται εν ευθέτω χρόνω, με συνέπεια να παρατηρούνται 
καθυστερήσεις στις καταβολές των αναλογούντων ποσών της τάξης τουλάχιστον των 
εννέα (9) μηνών και σε περίπτωση αγοράς οπτικών οράσεως ακόμη και δέκα (10) 
μηνών. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως συρρικνώσετε χρονικά το διάστημα καταβολής των ανάλογων 
αποζημιώσεων υγειονομικής περίθαλψης στους δικαιούχους στρατιωτικούς και των 
μελών αυτών, ει δυνατόν εντός 30 ημερών, από υποβολής στην αρμόδια Υπηρεσία των 
απαραίτητων δικαιολογητικών; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

84

Ημερομ. Κατάθεσης:

17/7/2023




